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Vanuit de gemeenteraad

Lente. Niet alleen nieuwe bladeren 
en bloesems in de natuur maar ook 
de onvermijdelijke gele, roze, oranje 
of blauwe huis-aan-huisblaadjes in 
de brievenbussen. Die zijn en blijven 
een belangrijk middel om u op de 
hoogte te houden van wat er reilt en 
zeilt in de gemeente. 

Gelukkig stijgt stilaan de temperatuur 
waardoor uw energiekosten einde-
lijk dalen. De wereld rondom ons 
verandert en we zijn terechtgekomen 
in turbulente tijden. Energiecrisis, 
oorlog op Europese bodem, sterk 
gestegen inflatie … voor wie nog zou 
twijfelen: het geld komt niet meer 
uit de lucht gevallen. De tijden van 
onbeperkt uitdelen zijn voorbij. Ook 
op het lokale vlak. Steden en 
gemeenten delen in de klappen en 
ook Ternat moet zich bezinnen 
over zijn kerntaken. Moet het steeds 
meer? Steeds groter? Steeds duurder?

Het bestuur van een gemeente is 
complexer dan ooit en de burger is 

veeleisender dan ooit. In onze snel 
‘verbrusselende’ gemeente zijn 
ruimtelijke ordening en mobi-
liteit de hete hangijzers. Buiten 
enkele verdroogde boompjes naast 
een betonnen parkeervak zijn onze 
centra er niet groener op geworden. 
Mobiliteit moet ook meer zijn dan 
het dogmatisch rondstrooien van 
zones 30 en fietstraten. Die zijn soms 
zinvol, maar soms ook totaal zinloos 
en contraproductief.

Door de elektrificatie en de toe-
genomen fietssnelheid willen wij 
vooral veilige, brede én vrijliggende 
fietspaden. Na de LVB-blunder 
(het tweerichtingsfietspad op de 
Brusselstraat) eisen fietsers terecht 
degelijke en veilige fietspaden langs 
de Nieuwbaan, Fossebaan en Bode-
gemstraat. En wat ons betreft zonder 
daarvan de natuur, en het klimaat, 
het slachtoffer te maken. Dergelijke 
infrastructuur gaat decennia mee. 
Dus liever een degelijk project na de 
verkiezingen dan half werk voor de 
verkiezingen.

Het is natuurlijk niet allemaal 
kommer en kwel. We werken samen 
aan een broodnodige herinrichting 
van het centrum van Lombeek en 
we denken na over de toekomst van 
onze Ploter. Na de Ploter kreeg ook 
het sportcentrum er een gezellig én 
goed draaiend cafe(taria) bij. Wij 
wensen de uitbaters veel succes. 

En nog goed nieuws: de groene 
ruimte in en rond Hertigem bos 
wordt steeds groter en toeganke-
lijker. We moeten nu enkel nog de 
gemeente én Agentschap Natuur 
en Bos overtuigen van het feit dat 
bossen en velden multimodaal door 
alle gebruikers en sporters moeten 
kunnen gebruikt worden. Zoals in 
Nederland. Dus minder versperringen 
en verbodsborden maar 
meer mogelijkheden 
en toegankelijkheid.

Sven De Paepe
Gemeenteraadslid
Fractievoorzitter

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met bijna 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

meer mogelijkheden 
en toegankelijkheid.
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Ternat moet een dorp blijven. Er is genoeg beton!
“De 91 woningen op den Bos? Wij stemden nogmaals tegen”, zegt gemeenteraadslid Kristof De Leeuw. “Het aantal 
woningen werd verlaagd van 95 naar 91, maar ook dat aantal is nog steeds te hoog voor de draagkracht van het perceel.”  

Tegen verstedelijking
N-VA Ternat is voor betaalbaar wonen maar tegen projecten 
die de gemeente verder verstedelijken. “Projecten als deze met 
veel te veel woningen op een beperkte oppervlakte trekken 
onze inwoners niet aan, maar zorgen voor een instroom van 
mensen die Brussel ontvluchten. Het project voorziet ook 
amper in diversiteit qua wonen”, zegt Kristof De Leeuw. 

Kwalitatief en leefbaar wonen
“Wij vragen al lange tijd naar de stand van zaken van het 
ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) bebouwde ruimte en open 
ruimte. Dat moet richting geven aan hoe we in onze gemeente 
met de ruimtelijke ordening aan de slag kunnen. Maar die 
RUP’s slepen al jarenlang aan, en we horen er nog weinig over. 
Het omvormen van grote woningen naar nieuwe leefvormen 
zoals cohousing laat op zich wachten. En ondertussen deelt het 
bestuur vergunningen uit voor projecten waarbij het geldgewin 
van ontwikkelaars centraal en niet het kwalitatief en leefbaar 
wonen.”

Lombeek moet landelijk blijven
“Enkele maanden geleden werden op aangeven van het huidige 
bestuur zowel het centrum van Ternat, Lombeek-Centrum als 
Lombeek den Bos ingekleurd als een hoog dynamische kern in 
het provinciaal beleidsplan Ruimte. Dat wil zeggen dat men bij 
toekomstige ontwikkelingen veel meer woningen zal toelaten. 
Dat gecombineerd met verdere ‘appartementisering’ zonder 
enig kader of een duidelijke visie, dat is niet wat wij willen. Dat 
lijkt eerder het einde van Lombeek als een landelijke 
gemeente”, zegt Kristof De Leeuw. 

           
            91 woningen op den 
Bos? Neen! Wij zijn tegen 
meer en hoger bouwen in 
Lombeek.”

Minister Weyts opent 
grootste paardensportstal van 
Europa in Ternat 

Op dinsdag 14 maart opende Vlaams minister 
van Sport Ben Weyts in Ternat de grootste 
paardensporthal van Europa. Via Sport 
Vlaanderen investeerde de minister ruim 1,2 
miljoen euro in Sportstal Vanderhasselt. Met 
dat geld werd een nieuwe binnenpiste gebouwd 
zodat topsportevenementen en stages in de 
toekomst mogelijk zijn. 

De nieuwe binnepiste is 85 meter lang 
en 50 meter breed. Dat komt neer op 
meer dan 4.000 vierkante meter 
trainingsruimte.

Intradura Recyclagepark Ternat: 
minder dienstverlening en meer betalen

De gemeente startte begin dit jaar 
een samenwerking op met het 
recyclagepark van Roosdaal en de 
inwoners van Lennik. Op die manier 
wil de meerderheid kosten 
besparen en de e�  ciëntie van het 
park te verhogen. “Een slecht idee”, 
zegt N-VA Ternat. “Het recyclagepark 
zal voortaan minder vaak open zijn 
en door het aanrekenen van een 
minimumkost wordt een bezoek 
duurder. Een samenwerking moet 
positieve gevolgen hebben voor alle 
partijen. Dat is niet het geval”, zegt 
gemeenteraadslid Arno De Paepe.

Geen goed nieuws voor Ternattenaar
De meerderheid besliste om op vraag 
van Intradura het recyclagepark open 
te stellen voor inwoners van Roosdaal 
en Lennik. “Op zich zijn we voorstan-
der van een intergemeentelijke samen-
werking. Maar we geloven niet  dat veel 
Ternattenaren met hun afval naar 
Roosdaal gaan rijden”, zegt gemeente-
raadslid Sven De Paepe. 

“Voor de Ternatse inwoners brengt die 
samenwerking niet veel goeds. In de 
eerste plaats worden de openingsuren 
teruggeschroefd: naast zondag en 
maandag blijft het park voortaan ook 
op donderdag gesloten. En doordat 
iedereen sowieso een minimum-
kost van vijf kilo afval moet betalen 
(onafhankelijk van het daadwerkelijke 
gewicht) zal een bezoek aan het contai-
nerpark duurder worden. Het groenaf-
val wordt minder duur. Dat was hoog 
tijd. Privébedrijven uit de omgeving 
werken voor minder dan de helft van 
de prijs.”

Jammere zaak
N-VA Ternat is absoluut niet gewonnen 
voor het idee dat de dienstverlening 
wordt afgebouwd en het recyclagepark 
duurder wordt. “De ruimte op het 
niet-betalende deel van het park waar 
het in- en uitgaande verkeer uit het 
betalende deel steeds door moet, is al 
zo krap. Wat gaat dat worden wanneer 
de inwoners uit Lennik en Roosdaal 
daar nog eens bijkomen?”, zegt raads-
lid Arno De Paepe. “En op donderdag 
moeten we met onze (aanhang)wagens 
naar Roosdaal? Onnodig tijdverlies. 
Zeker na een lange werkdag. En hele-
maal niet duurzaam. Ik stel vast dat 
geen enkele Ternattenaar gewonnen is 
bij de samenwerking. En dat is 
bijzonder jammer”, concludeert hij.

Aanpassingen Ternats meerjarenplan: ongezien en onverantwoord
Uit het meerjarenplan blijkt dat het Ternatse bestuur de uitstaande schuld van de gemeente van 2022 naar 2025 laat stijgen 
van maar liefst ruim 23 miljoen euro naar 31 miljoen euro. Dat is ongezien. De schuld loopt daardoor op tot 2.000 euro per 
inwoner. Daarmee zit Ternat ver boven het gemiddelde van de regio Halle-Vilvoorde. 

Schuldenafbouw mogelijk maar niet wenselijk?
Ondanks het feit dat de gemeente een onverwacht hoge inkomstenbelasting inde en daardoor de 
kans krijgt om de schulden af te bouwen, beslist men om de schulden verhogen. In combinatie met 
de stijgende rente lijkt dat een gevaarlijke operatie. In de huidige onzekere economische tijden stelt 
N-VA Ternat zich daar ernstige vragen bij.

Onverantwoorde keuzes
“Uiteraard zijn wij als Ternatse partij voor investeringen die de burger ten goede komen. 
Maar wanneer we kijken naar de keuzes die de meerderheid maakt, kunnen wij ons daar 
niet altijd in vinden”, zegt gemeenteraadslid Sophie Claeys. “Een ondoordachte aanleg van 
een fietspad in de Fossebaan waarvoor talrijke bomen sneuvelden en de aanleg van 
voetpaden in de Industrielaan (voor meer dan 5 miljoen euro) lijken ons niet de beste keuze 
voor de Ternatse burger. Dat lijken eerder projecten die passen in de individuele 
verkiezingsbeloften van de politici van de meerderheid in de plaats van projecten die passen 
in een globale visie voor een veilige mobiliteit voor onze burger.”

De N-VA kiest resoluut voor veilige fietspaden 
en voetpaden en voor een goed aangelegd 
wegennetwerk. Dat laatste in eerste instantie 
tussen de dorpskernen en op de 
woon-schoolroutes van de Ternatse 
schoolgaande jeugd.

Arno De Paepe 
Gemeenteraadslid

Sophie Claeys 
Gemeenteraadslid

Kristof De Leeuw
Gemeenteraadslid

N-VA Ternat verrast 
pendelaars met 
Valentijnspakketje 

N-VA Ternat voerde een 
Valentijnsactie aan het station 
van Ternat. De bestuursleden 
waren vroeg uit de veren en 
deelden zo’n 200 zelfgemaakte 
pakjes uit met onder meer 
wat snoep, chocolaatjes en een 
balpen.

“We hebben ook dit jaar weer tijd en middelen 
vrijgemaakt om iets extra voor Valentijn te doen. 
We probeerden tijdens deze koude en grijze 
wintermaanden de Ternatse pendelaar een glimlach 
op het gezicht te toveren. Heel wat mensen vonden 
het een zeer leuk initiatief. Missie geslaagd en voor 
herhaling vatbaar!”

De intergemeentelijke samenwerking 
komt onze inwoners niet ten goede.
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


